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Betreft: Loting middelbare scholen   
 
 
Geacht College, 

De VVD vindt dat er voor Amstelveense leerlingen plaats moet zijn op een middelbare school 
in Amstelveen. De afgelopen jaren was er sprake van kinderen die tegen hun keus in zijn 
geplaatst op een middelbare school buiten Amstelveen. Achter die cijfers zitten kinderen en 
gezinnen. Kinderen die teleurgesteld zijn dat ze bijvoorbeeld als enige leerling uit 
Amstelveen zijn geplaatst in een klas in Aalsmeer. Of denk aan de logistieke uitdagingen als 
je kind van 11 jaar in Mijdrecht is geplaatst? De VVD stelt dat dit soort gevallen voorkomen 
moeten worden. Ook dit jaar ontvingen we wederom verontrustende berichten van 
wanhopige ouders en teleurgestelde kinderen. Deze Amstelveense kinderen kozen bewust 
voor een brede scholengemeenschap in Amstelveen en werden met een VMBO-T/Havo-
advies op een Mavo in Aalsmeer geplaatst. De VVD vindt dit om meerdere reden 
onacceptabel en stelt u in dat kader de volgende vragen: 

1 
Hoeveel kinderen deden dit jaar mee met de Kernprocedure Amstelland en hoeveel daarvan 
zijn woonachtig in Amstelveen? Uit welke andere Gemeenten zijn er aanmeldingen geweest 
en kunt u dat specificeren per Gemeente? 
 
2 
Hoeveel aanmeldingen heeft de Kernprocedure Amstelland dit jaar per schooladvies 
verwerkt en hoeveel plekken zijn er per schooladvies gerealiseerd per Amstelveense 
middelbare school? 
 
3 
Hoeveel kinderen met een Havo of Havo/VWO advies zijn dit jaar geplaatst op hun 1e, 2e, 3e, 
4e of 5e keuze? En kunt u dit specificeren per school en woongemeente van de geplaatste 
leerling? 
 
 



4 
Hoeveel kinderen met VMBO-T of VMBTO-T/havo-advies zijn dit jaar geplaatst op hun 1e, 2e, 
3e, 4e of 5e keuze? En kunt u dit specificeren per school en woongemeente van de geplaatste 
leerling? 
 
5 
Wat vindt het College van de situatie dat Amstelveense kinderen die kiezen voor een 
middelbare school in Amstelveen tegen hun zin in worden geplaatst op een middelbare 
school in Amstelveen? 
 
6 
Deelt het College de mening van de VVD-fractie dat er te weinig VMBO-T/Havo-plekken zijn 
in Amstelveen en wat is het College voornemens om hieraan te doen? Is het College het 
eens met de VVD-fractie dat de groei van Amstelveen en omliggende gemeenten dit 
probleem de komende jaren alleen maar groter maakt? 
 
7 
Heeft het College gesproken met de betrokkenen van Kernprocedure Amstelland en 
rectoren van Amstelveense middelbare scholen over de uitkomsten van de loting? Vindt het 
College het acceptabel dat er jaar na jaar een tekort is aan VMBO-T/Havo-plekken? Indien u 
hierover gesprekken heeft gevoerd, wat is daar de uitkomst van? Bent u voornemens om 
schooldirecties hier (weer) op aan te spreken? 
 
 
 
Namens de VVD-fractie, 
 
Elisa De Marco  


